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Številka: 03201-11/2016                 TOČKA 2 

Datum:   15. 12. 2016 

 
 

Z A P I S N I K 
14. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 

ki je bila v sredo, 14. 12. 2016 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 
 

 

 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
 
Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 17 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 
sklepčnost zagotovljena. 
 
Prisotni: 
Arzenšek Anita, Čufar Zdravko, Haložan Marijan, Jurgec Janko, Klajnšek Rok, Kavaš Andreja, Mer-
kuš Jožef, Mlaj Bojan, Mihalič Franjo, Ornik Srečko, Pust Boris, Rauter Martina, Rožman Romana, 
Stajnko Doroteja, Strnad Matjaž, Trstenjak Zvonimir, Visočnik Marjana. 
 
Odsotni: 
Aleš Kobal, Obreht Anton. 
 
Ostali prisotni: 
Marko Soršak - župan, Peter Cokan - direktor občinske uprave, Metka Meglič, Karmen Purg, Irma 
Bračko, Vanja Jus, Maja Krajnc, Veronika Tonejc, Stanko Rafolt, Leon Budja - strokovne službe, 
Drago Žura - predsednik nadzornega odbora, Mateja Laure – JMSS Maribor, Bojan Golčar – Zavod 
PIP, Jožica Coif, Zorjan Coif – podjetje Alzis, Metka Oberlajt - zapisnikar. 
 
 

2. TOČKA 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 13. REDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 1:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 13. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 14 PROTI: / 
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3. TOČKA 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 3. IZREDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 2:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 3. izredne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 15 PROTI: / 

 
 

4. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 3: 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 14. redne seje Občinskega sve-
ta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Pregled in potrditev zapisnika 13. redne seje. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 3. izredne seje. 
4. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
5. Obravnava in potrditev predloga za imenovanje revizorja letnega poročila Javnega medob-

činskega stanovanjskega sklada Maribor za leto 2016. 
6. Obravnava in potrditev Pravilnika o postopku izvedbe javnih razpisov na področju družbe-

nih dejavnosti v Občini Hoče-Slivnica – prva obravnava. 
7. Seznanitev s cenami storitev pokopališke dejavnosti in urejanja pokopališč. 
8. Obravnava in potrditev Odloka o mladini v Občini Hoče-Slivnica – druga obravnava. 
9. Obravnava in potrditev Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o uporabi šolskih 

telovadnic v Občini Hoče-Slivnica – po skrajšanem postopku. 
10. Obravnava in potrditev Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Hoče-Slivnica za 

leto 2017 - po skrajšanem postopku. 
11. Seznanitev s polletnim poročilom o realizaciji proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2016 
12. Obravnava in potrditev sklepa o razrešitvi in imenovanju podpredsednika Komisije za man-

datna vprašanja, volitve in imenovanja. 
13. Obravnava in potrditev sklepa o razrešitvi in imenovanju člana Odbora za družbene dejav-

nosti. 
14. Pobude in vprašanja. 

 

 
SKLEP JE SPREJET. 
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Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 

 
 

5. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA ZA IMENOVANJE REVIZORJA  

LETNEGA POROČILA JAVNEGA MEDOBČINSKEGA STANOVANJSKEGA SKLADA  
MARIBOR ZA LETO 2016 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala predstavnica JMSS Maribor Mateja Laure. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 4:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica na predlog Nadzornega sveta Javnega medobčin-
skega sklada Maribor za izvedbo revizije Letnega poročila Javnega medobčinskega sta-
novanjskega sklada Maribor za leto 2016 imenuje Revidicom, revizijsko družbo d.o.o.. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
6. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O POSTOPKU IZVEDBE  
JAVNIH RAZPISOV NA PODROČJU DRUŽBENIH DEJAVNOSTI V  

OBČINI HOČE-SLIVNICA – prva obravnava 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal predstavnik Zavoda PIP Bojan Golčar. 
 
Stališče je podal podpredsednik Statutarno pravne komisije Rok Klajnšek in predsednik Odbora za 
družbene dejavnosti Bojan Mlaj.  
 
Razpravljali so člani sveta: Martina Rauter, ki meni, da bi v 14. členu morali podrobneje definirati, 
kateri pravni akti se bodo uporabljali pri posameznih razpisnih področjih. Prav tako je predlagala, 
da se v 11. členu bolje definira plačilo komisijam. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovarjal predstavnik Zavoda PIP Bojan Golčar. Pojasnil je, da morajo 
biti vse zakonske podlage del razpisne dokumentacije.  
 



 

4 

 

Po končani razpravi je župan Marko Soršak predlagal dopolnitev 11. člena pravilnika, in sicer: 

»Župan lahko odloči, da člani razpisne komisije za svoje sodelovanje dobijo posebno plačilo. Sklep 

o višini nagrade za delo komisije potrdi občinski svet.« 

 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 5:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Pravilnik o postopku izvedbe javnih razpisov 
na področju družbenih dejavnosti v Občini Hoče-Slivnica v prvi obravnavi, s predlagano 
dopolnitvijo v 11. členu. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
Župan Marko Soršak je predlagal, da se glede na to, da ni bistvenih vsebinskih pripomb, v skladu s 
tretjim odstavkom 80. člena Poslovnika, sprejme pravilnik v drugi obravnavi. Na glasovanje je dal 
naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 6  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Pravilnik o postopku izvedbe javnih razpisov 
na področju družbenih dejavnosti v Občini Hoče-Slivnica v drugi obravnavi, s predlaga-
no dopolnitvijo v 11. členu. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 
7. TOČKA 

SEZNANITEV S CENAMI STORITEV POKOPALIŠKE DEJAVNOSTI  
IN UREJANJA POKOPALIŠČ 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala predstavnica podjetja Alzis Jožica Coif. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in predsednik Odbora za 
finance Srečko Ornik. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 7:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani s cenami storitev pokopališke dejavnosti 
in urejanja pokopališč. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 15 PROTI: 1 

 

 
8. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O MLADINI V OBČINI HOČE-SLIVNICA 
 – druga obravnava 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Karmen Purg.  
 
Stališče je podal podpredsednik Statutarno pravne komisije Rok Klajnšek in predsednik Odbora za 
družbene dejavnosti Bojan Mlaj.  
 
Razpravljali so člani sveta: Franjo Mihalič, ki meni, da določba 6. člena (komisija lahko svoje 
mnenje predstavi na seji OS) ne sodi na sejo OS. Morda bi bilo bolje, da komisija predstavi svoje 
mnenje na Odboru za družbene dejavnosti ali kako drugače. Če bi to zahtevale tudi druge organi-
zacije, bi seje potekale 2 ali 3 krat na mesec. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 8:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o mladini v Občini Hoče-Slivnica v dru-
gi obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 
9. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVIL-
NIKA O UPORABI ŠOLSKIH TELOVADNIC V OBČINI HOČE-SLIVNICA 

 – po skrajšanem postopku 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Metka Oberlajt.  
 
Stališče je podal podpredsednik Statutarno pravne komisije Rok Klajnšek in predsednik Odbora za 
družbene dejavnosti Bojan Mlaj.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 9:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pra-
vilnika o uporabi šolskih telovadnic v Občini Hoče-Slivnica po skrajšanem postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
10. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O PRORAČUNU  
OBČINE HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2017 - po skrajšanem postopku 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal direktor občinske uprave Peter Cokan. 
 
Stališča so podali predsednica Odbora za kmetijstvo Andreja Kavaš, predsednik Odbora za komu-
nalo Zvonimir Trstenjak, predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj, predsednica 
Odbora za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem Martina Rauter, predsednik Odbora za 
finance Srečko Ornik in podpredsednik Statutarno pravne komisije Rok Klajnšek. 
 
Razpravljali so člani sveta: Franjo Mihalič (računovodske storitve, pridobivanje blagovnih znamk, 
pločnik povezava Sp. - Zg. Hoče – ni razsvetljave, kdaj bo asfaltirana cesta v smeri Turistične kme-
tije Fajfar, visoki zneski za Utrinke, visoki zneski za izgradnjo medgeneracijskega centra, po pogo-
voru z Dejanom Tacerjem – Nigrad je povezava Zelene ulice in nekaj sosednjih ulic na čistilno nap-
ravo majhen strošek. Projekti, ki se nanašajo na pitno vodo so namreč zelo pomembni). 
 
Na vprašanja iz razprave sta odgovarjala direktor občinske uprave Peter Cokan in župan Marko 
Soršak. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 10:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o spremembah odloka o proračunu 
Občine Hoče-Slivnica za leto 2017 - po skrajšanem postopku. 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi letni program ravnanja z nepremičnim, pre-
mičnim in finančnim premoženjem Občine Hoče-Slivnica za leto 2017. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 16 PROTI: / 
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11. TOČKA 
SEZNANITEV S POLLETNIM POROČILOM O REALIZACIJI PRORAČUNA  

OBČINE HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2016 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan Marko Soršak.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 11:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil s polletnim poročilom o realizaciji 
proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2016. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 
12. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O RAZREŠITVI IN IMENOVANJU PODPREDSED-
NIKA KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Jožef 
Merkuš. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 12:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica je sprejel sklep o razrešitvi podpredsednika Komisi-
je za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Janka Jurgeca in imenovanju nado-
mestnega podpredsednika Marijana Haložana. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 
13. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O RAZREŠITVI IN IMENOVANJU ČLANA  
ODBORA ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
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Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Jožef 
Merkuš. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 13:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica je sprejel sklep o razrešitvi člana Odbora za druž-
bene dejavnosti Marijana Haložana in imenovanju nadomestnega člana Janka Jurgeca. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 14 PROTI: / 

 

 
14. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA  
 

ROK KLAJNŠEK 
1. Podal je pobudo za postavitev merilnika hitrosti v ulici na Devce. 
2. Sestanek – pitna voda – krajani so dobili vabila in prosijo, da pojasnite kaj natančno mislite z 
drugo točko dnevnega reda jutrišnjega vabila »Prenos vodohrana v upravljanje društvu krajanov«.  
 
Župan MARKO SORŠAK 
V občini imamo tri merilnike hitrosti, dva v lasti občine, en je bil pridobljen na razpisu. Mesta za 
postavitev merilnikov se določajo na predlog Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 
 
Direktor PETER COKAN 
Na prvem sestanku glede pitne vode smo krajanom pojasnili, da je prišlo do poslabšanja vode 
zaradi preklopa na mariborski vodovod, in sicer iz dveh razlogov, ker ni bilo zadostne količine 
vode, ki bi lahko napajala območje in ker se je s tem dvignila sama kvaliteta vode. Nekateri kraja-
ni, ki so bili prisotni na sestanku so zahtevali, da se na vsak način najde rešitev, kako bi še naprej 
pili vodo, ki so jo takrat. Občinska uprava je pripravila podatke, kakšne so zakonske zahteve tiste-
ga, ki bi želel imeti društvo.  
 
SREČKO ORNIK 
1. Podal je pobudo, da pride nekdo iz občinske uprave pogledat, kakšna je vidljivost v večernih 
urah na Mariborski cesti, kajti zaradi varčnih žarnic, ki so nameščene na nasprotni strani, kot je 
pločnik, je vidljivost zelo slaba.  
2. Prosil je za odgovor na dopis glede žarnice v Ulici Milke Volk, ki ga je poslal na občino. 
 
Župan MARKO SORŠAK 
Ugotovili bomo strošek prestavitve luči na drugo stran pločnika in je to lahko predlog za naslednji 
proračun oz. rebalans. 
 
STANKO RAFOLT 
Ulica Milke Volk v letošnjem letu ni bila predvidena kot investicija za kakršnokoli razširitev javne 
razsvetljave. 
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FRANJO MIHALIČ 
1. Meni, da so trije izvodi Utrinkov letno dovolj, kajti večina občanov tako uporablja internet. Ta 
znesek bi lahko porabili za postavitev svetilk ali za asfaltiranje makadamske ceste. 
2. Želi odgovor glede asfaltiranja ceste v smeri Turistične kmetije Fajfar, kajti cesta je v zelo sla-
bem stanju. 
3. Prav tako želi odgovor glede kanalizacijskega sistema v Zeleni ulici in okoliških ulicah, ki bi jih 
bilo mogoče povezati na kanalizacijski sistem. 
4. Nanj se je obrnil občan Drevenšek. Opozarjal je na drevo pri Križni kapeli, ki je rastlo na občin-
ski zemlji in je predstavljalo veliko nevarnost, drevo se je nato samo podrlo. Hkrati je omenjal 
težave z oskrbo pitne vode na Križni kapeli oz. sistemom vodovoda, kjer so bili pred časom oprav-
ljeni posegi na vodovodnem omrežju. Želel bi pisno pojasnilo, za kaj gre. 
 
STANKO RAFOLT 
Pred izvedbo novega asfalta na Križni cesti je potrebno zamenjati vodovod. Bil je še stari vodo-
hran, s katerim so upravljali občani sami. Cevi so bile neustrezne, zato je bila oskrba z vodo precej 
motena. Gospod Drevenšek je edini, ki se ne želi prevezati na novo cev. Gospod vztraja, da jaška 
ne rabi. Moral se bo priključiti, če bo želel imeti vodo. 
 
Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je župan Marko Soršak vsem prisotnim zahvalil za udeležbo in 
ob 1830 sejo zaključil. 
 
 
Zapisala:                             

Metka Oberlajt, dipl. upr. org.                                                               ŽUPAN 

dr. Marko SORŠAK, univ. dipl. gosp. inž.  
 


